
Van: Peter Vrehen [mailto:peter.vrehen@gmait.com] 
Verzonden: woensdag 16 maart 2016 15:54 
Aan: Raadsgriffie; Cobben, Maurice; Moonen, Brigitte 
Onderwerp: Stadsronde Monitoring 3-D's dinsdag 22 maart 2016 

Beste griffier, 

De Maastrichtse Volkspartij heeft de navolgende vragen voor de stadsronde Monitoring 3D's 
dinsdag van 22 maart 2016. 

Graag een schriftelijk of wel 22 maart 2016 mondeling antwoord op deze vragen. 

- Afiiame van de groepsbegeleiding volwassenen (20%). Een gevolg van de inzet van lichtere 
vorm van ondersteuning 
of voorliggende voorzieningen. 
Wat moeten wij ons hierbij voorstellen. 
- Is de afiiame ook niet toe te schrijven aan het hanteren van lagere tarieven? 
- Verschuiving van grote naar kleine zorgaanbieders. 
Kuimen kleine aanbieders makkelijk voldoen aan de voorwaarden en hoe kunnen deze in 
aamnerking komen om 
jeugdzorg en/of WM O-zorg? 
- Administratieve verbeteringen en vereenvoudigingen blijven aandacht vragen. 
Wat is de stand van zaken in dit proces? 
- Financiële conclusie. 
Wat gebeurt er met de overschotten 2015? 
- Hoe zit het met de voortgang van de uit het investeringsfonds zorg en wel2djn 
gesubsidieerde projecten. 
Komt er binnenkort een tussen-evaluatie? 
- Zit er schot in om het Gemeentelijk Gegevens Knooppunt optimaal te krijgen? 
- Hoe is de stand van zaken rondom de opname in het doelgroepenregister participatiewet? 
- Podiirai 24. Het blijft moeilijk om banen in te vullen door mensen vanuit de participatiewet. 
Kunt u hierover niet een bijeenkomst organiseren met direct betrokkenen en werkgevers om 
te komen tot 
het scheppen van meer banen. Onze fractie vindt 6 bannen op dil moment wel erg weinig. 
- Hoe maakt Maastricht transparant hoeveel mensen van het doelgroepregister, waarvoor de 
gemeente 
re-integratie verantwoordelijkheid heeft, werden geplaatst. Zowel bij de publieke als private 
sector alsook in beschutte 
arbeidsplaatsen? 
- Wat beschouwd Maastricht als een beschutte arbeidsplaats, hoe wordt die vormgegeven en 
wie voert deze gemeentelijke 
opdracht uit? 
- Wat zijn de resultaten tot nu toe? 
- Welke ondersteuning biedt de gemeente naar cliënten die volgens de nieuwe criteria 
volledig arbeidsongeschikt zijn? 
Denk hierbij aan zinvolle dagbesteding. 
- Vrijwilligerswerk is werk dat niet zou gebeuren als er geen vrijwilligers voor beschikbaar 
zijn. 
Het betreft additioneel werk. We horen in toenemende mate dat \Tijwilligers, ook bij de 
gemeente, ingezet worden in regulier 



werk. Verdringing en banenverlies van regulier personeel is hier\'an het gevolg. Hoe denkt en 
wil de gemeente dit te voorkomen? 
- PGB problemen. We horen nog steeds dat er problemen zijn met de SVB rondom de 
uitbetaling van de PGB's. Ook hebben 
wij vernomen dat de staatssecretaris onder druk van de Tweede Kamer nu op zoek gaat naar 
een nieuwe oplossing. 
Wij vinden dat de oplossing gevonden moeten worden dat gemeenten zelf de uitbetaling gaan 
regelen. 
Wat is het standpunt van de wethouder in deze? 
- Tot slot een compliment voor de goed oplossing van het probleem dat in de 
overgangsregeling er nog mensen waren die voor 
individuele begeleiding nog geen herindicatie van de gemeente hadden ontvangen. Dit 
probleem is prima opgelost. 

Hartelijke groet. 

Jan Hoen, raadslid Maastrichtse Volkspartij 
Peter Vrehen, burgerlid Maastrichtse Volkspartij 
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